

**2020-2021 年度校外住宿助學金**

**申請須知**

校外住宿助學金旨在提供校外住宿資助予有經濟困難，而又未能成功申請在校內住宿的聯合書院同學，在港鐵東鐵沿綫租住較現行家庭住址更接近大學校園的地方，以鼓勵同學積極參與校園書院活動，並爭取學習時間，以提升學業成績。

**申請資格及資助形式**

- 本計劃只接受 2020-2021 年度聯合書院校內住宿申請候補名單上的同學提出申請，即 2020-2021 年度內未能成功申請在校內住宿的聯合同學。
- 2020-2021 年度的助學金每個金額為二千七百二十元正，申請人全年上、下學期最多可獲資助兩個獎額。(\$2,720 x 2 = \$5,440)

\*此計劃並不影響同學輪候或上訴申請校內宿舍機會。

**申請日期**

全年接受申請

**申請辦法**

請瀏覽書院網頁 (<https://www.uc.cuhk.edu.hk/tc/scholarships-and-financial-aid/financial-aid/>) 下載申請表格，填妥後交回書院輔導處。

**備註**：申請人必須提供有關租約及其他證明文件，書院在批出資助前將先與申請人及其家長核實相關情況。

**評審準則**

本計劃由書院輔導長主持之工作小組審批。評審主要標準包括：

- (一) 申請人之經濟狀況。
- (二) 申請人之學業成績。(新生不適用)

**查詢**

書院輔導處

霍震威先生 電話：3943 0427 電郵：ianfok@cuhk.edu.hk

古嘉敏小姐 電話：3943 1696 電郵：carmankoo@cuhk.edu.hk

**United College**  
**The Chinese University of Hong Kong**

**Application Guidelines for**  
**Off-Campus Residence Grant 2020-2021**

This Grant Scheme provides financial support to needy students who have not been assigned a residential place on the University campus, to rent a place off-campus temporarily, along the Mass Transit Railway System (East Rail Line). The rented place should be closer to the University compared with the family residence, to facilitate the applicant to participate in College life, for advancement in academic performance and for better participation in various activities on campus.

**Application and Grant Amount**

- United College students on the waiting list of hostel residence application of 2020-2021 are welcomed to apply. (i.e. those who have not been assigned a residential place on the University Campus.).
- The amount of each grant for 2020-2021 will be HK\$2,720. For each applicant, a maximum of two grants may be allocated for the 1<sup>st</sup> Term and 2<sup>nd</sup> Term of the academic year. (i.e. HK\$2,720 x 2 = HK\$5,440)

*\*This application will not affect the chance of waiting or appealing for a hostel place.*

**Application Period**

Year-Round Application

**Application Method**

Please download the application form from the college website (<https://www.uc.cuhk.edu.hk/scholarships-and-financial-aid/financial-aid/>) and return the completed form to the Dean of Students' Office.

**Note:** Applicants are required to submit documents on rental agreement and related proof. Verification of information will be made with the applicant and the parents, prior to grant allocation approval by the College.

**Selection Criteria**

The selection panel is chaired by the Dean of Students. The main considerations are:

- (1) Financial Situation of Applicants
- (2) Academic Performance of Applicants (Not for new students)

**Enquiries**

Dean of Students' Office, United College

Mr. Ian Fok	Tel: 3943 0427	Email: <a href="mailto:ianfok@cuhk.edu.hk">ianfok@cuhk.edu.hk</a>
Ms. Carman Koo	Tel: 3943 1696	Email: <a href="mailto:carmankoo@cuhk.edu.hk">carmankoo@cuhk.edu.hk</a>

\*\* \*\* \*\* \*\* \*\*

United College reserves the right to make the final decision in all matters related to this Grant.

Sept 2020